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Protokół Nr 5 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Szczytnie z dnia 18 marca  2009 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Jarosław Matłach – Starosta Szczycieński 
2. Kazimierz Oleszkiewicz – Wicestarosta 
3. Lucyna Kobylińska – Członek Zarządu Powiatu 
4. Dorota Szepczyńska – Członek Zarządu Powiatu 
5. Czesław Wierzuk – Członek Zarządu Powiatu 
6. Henryk Samborski – Skarbnik Powiatu 
7. Ryszard Dzwonkowski – Sekretarz Powiatu 
8. Mirosław Medźwiedzki – Przewodniczący Rady Powiatu 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Arkadiusz Popiało – Naczelnik  Wydziału 
2. Agata Popielarz – Dzielińska – Naczelnik Wydziału 
3. Stefan Januszczyk – Naczelnik Wydziału 

 
Posiedzenie otworzył Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach. Powitał zebranych oraz 

przedstawił porządek posiedzenia: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr 7/II/2009 Zarządu Powiatu 

w Szczytnie z dnia 26 stycznia 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę 
nieruchomości stanowiących własność powiatu szczycieńskiego 

2. Wniosek w sprawie ustalenia ceny 1 egzemplarza „Rocznika Mazurskiego” 
3. Wniosek w sprawie podwyżki czynszu dla najemców lokali w budynku przy ul. Lipperta 10 w 

Szczytnie  
4. Zatwierdzenie wysokości dotacji w ramach konkursu ofert na realizację zadań publicznych w 

2009 roku  
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych w 

powiecie szczycieńskim w roku 2009  
6. Zatwierdzenie wyceny środków trwałych  Zarządu Dróg Powiatowych przeznaczonych do 

likwidacji  
7. Podjęcie uchwały w sprawie przedłożenia sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 

2008 rok  
8. Zatwierdzenie protokółów nr 1, 2 , 3 i 4. 
9. Sprawy różne. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.1. 
 Naczelnik Wydziału Pan Arkadiusz Popiało – w dniu 26 stycznia 2009 r. Zarząd Powiatu podjął 
uchwałę Nr 7/II/2009 w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości stanowiących 
własność Powiatu Szczycieńskiego. Uchwała dotyczyła darowizny ulic miejskich dla Miasta Szczytno. 
W punkcie 31 załącznika nr 2 do uchwały wkradł się błąd. Zamiast działki nr 221/4 o powierzchni 
0,4114  ha wpisana została działka nr 221/2 o powierzchni 0,4164 ha.  Na dzisiejsze posiedzenie 
został Państwu przedłożony projekt uchwały, której podjęcie błąd ten naprawi.  
 W głosowaniu jawnym, jednogłośnie Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie 
wprowadzenia zmian do uchwały Nr 7/II/2009 Zarządu Powiatu w Szczytnie z dnia 26 stycznia 2009 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości stanowiących własność powiatu 
szczycieńskiego. Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Ad.2. 
 Naczelnik Wydziału Pani Agata Popielarz – Dzielińska – w związku z zakończeniem prac 
związanych z wydaniem XII tomu Rocznika Mazurskiego Wydział Rozwoju Gospodarczego proponuje 
wydawnictwo to wprowadzić do obrotu detalicznego. Koszt publikacji przy nakładzie 300 
egzemplarzy wyniósł 14 985,50 złotych, koszt jednostkowy to 49,95 złotych. Sugerujemy, aby Rocznik 
Mazurski tom XII sprzedawać po 15 złotych, podobnie jak wcześniejsze numery. Wzorem lat 
ubiegłych nieodpłatnie  ten numer Rocznika otrzymują biblioteki i radni powiatowi.  
 Po dyskusji Zarząd Powiatu zatwierdził proponowaną cenę 1 egzemplarza Rocznika 
Mazurskiego i postanowił, że radni powiatowi nie otrzymają nieodpłatnie XII tomu Rocznika 
Mazurskiego.  
 
Ad.3. 
 Naczelnik Wydziału Pani Agata Popielarz – Dzielińska – w związku z przejęciem od 1 lutego br. 
zarządu nieruchomością przy ul. Lipperta 10 będącą współwłasnością powiatu przez Firmę PRO 
DOMUS wystąpiła potrzeba uregulowania spraw związanych z utrzymaniem w/w nieruchomości. 
Wydział Rozwoju Gospodarczego proponuje wprowadzenie następujących zmian w umowach najmu i 
użyczenia i tak: 

1. Dla najemców lokali mieszkalnych proponuje się zwiększenie stawki czynszu z 3 zł brutto za 1 
m2 na 3.50 zł brutto za 1 m2 , obniżenie kosztów za centralne ogrzewanie z 2.30 zł na 2,05 zł 
netto za 1 m2, w miejsce opłaty „utrzymanie części wspólnych” wprowadzić pozycję 
„utrzymanie części wspólnych” w wysokości 0,60 zł netto za 1 m2. 

2. Dla Biura Poselskiego PSL proponuje się utrzymanie opłaty za wynajem w wysokości 350 zł 
brutto miesięcznie. Zastosowanie nowych stawek czynszu, stawek za wywóz nieczystości 
płynnych i stałych oraz za utrzymanie części wspólnych tak,  jak dla innych najemców, czynsz 
za wynajem lokalu dla Biura Poselskiego byłby niższy. W związku z tym proponuje się, aby 
obowiązywała opłata za wynajem w dotychczasowej wysokości.  

3. Dla Stowarzyszenia PRO PUBLICO BONO proponuje się zwiększenie stawki czynszu z 2,46 zł 
na 3,30 zł netto za 1 m2 , wywóz śmieci ustalić na kwotę 3,25 zł netto na osobę, za zimną 
wodę i odprowadzanie ścieków 4,83 zł netto za 1 m3, centralne ogrzewanie 2,05 zł netto za 1 
m2, za utrzymanie części wspólnych 0,60 zł netto za 1 m2. 

4. Dla Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego proponuje się ustalenie czynszu 3,30 zł 
netto za 1 m2 ( obecnie obowiązuje umowa użyczenia), wywóz śmieci 3,25 zł netto na osobę, 
zimna woda i odprowadzenie ścieków 4,83 zł netto za 1 m3 , centralne ogrzewanie 2,05 zł za 1 
m2 , utrzymanie części wspólnych 0,60 zł netto za 1 m2.  

5. Dla Powiatowego Urzędu Pracy proponuje się utrzymać umowę użyczenia, stawkę za 
centralne ogrzewanie ustalić w wysokości 2,05 zł netto za 1 m2, utrzymanie części wspólnych 
1 zł netto za 1 m2.  

Wszyscy najemcy, posiadający podlicznik powinni zawrzeć z Zakładem Energetycznym umowę na 
dostawę energii elektrycznej. Wprowadzenie podwyżki czynszu wynika z zapisu umowy najmu i jest 
następstwem cen rynkowych. Czynsz nie był podwyższany od 2005 roku. Opłata za utrzymanie części 
wspólnych wraz ze stawką podwyższonego czynszu zrównoważy koszty zarządu, które są wypłacane 
zarządcy w wysokości 1 zł netto za 1 m2. Proponuje się, aby powyższe zmiany obowiązywały od 1 
maja 2009 roku. 
 Członek Zarządu Pani Lucyna Kobylińska – dlaczego wywóz śmieci mnoży się na osoby. 
 Naczelnik Wydziału Pani Agata Popielarz – Dzielińska – firma zarządzająca wynegocjowała 
cenę za wywóz śmieci dla całego budynku. 65% budynku jest własnością powiatu, a 35% Agencji.  
Jeżeli przyjęlibyśmy opłaty proporcjonalnie do udziału w powierzchni budynku, to powiat płaciłby 
znacznie więcej niż Agencja, która zatrudnia 20 pracowników. Doszliśmy do wniosku, że najbardziej 
sprawiedliwie dla wszystkich będzie rozliczenie  opłaty na zatrudnionych pracowników.  
 Członek Zarządu Pani Lucyna Kobylińska – tak, ale to powinno z czegoś wynikać, może Zarząd 
w tej kwestii powinien podjąć uchwałę.  
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Członek Zarządu Pan Czesław Wierzuk – czy  nowe propozycje stawek były konsultowane z 
najemcami? 
 Naczelnik Wydziału Pani Agata Popielarz – Dzielińska – propozycje nie były uzgadniane. Przy 
tak niewielkiej rozpiętości cenowej nie ma potrzeby, aby najemcy wyrażali zgodę. Tym bardziej, że 
najemcy nie stracą. Za wywóz śmieci mają taniej, bo do tej pory płacili po 7 zł za osobę.   

Zarząd Powiatu w głosowaniu jawnym, jednogłośnie zatwierdził wprowadzenie 
proponowanych  zmian do umów najmu i użyczenia  w budynku przy ul. Lipperta 10.   
 
Ad.4. 
 Naczelnik Wydziału Pan Stefan Januszczyk – na edukacyjną opiekę wychowawczą na 2009 rok 
zaplanowana została kwota 8 tys. złotych i na taką kwotę został ogłoszony konkurs ofert na realizację 
zadań publicznych. W wyniku konkursu zgłoszonych zostało osiem zadań, z czego Zespół 
Konsultacyjno – Opiniodawczy zakwalifikował 6 zadań. Dwa odrzucone wnioski różniły się tylko 
tytułami od tych zaopiniowanych pozytywnie. Proponuje się dofinansowanie dla Polskiego 
Czerwonego Krzyża Warmińsko – Mazurski Zarząd Okręgowy w Olsztynie na zadania: „Pierwsza 
pomoc ratuje życie” – kwota 1400 zł, „Olimpiada Zdrowy Styl Życia” – kwota 700 złotych, Spartakiada 
Zdrowia – Promowanie Honorowego Dawstwa Krwi Wśród Młodzieży – kwota 1500 złotych, Dni 
Honorowego Dawstwa Krwi – Promowanie Idei HDK Wśród Społeczeństwa – kwota 1500 złotych oraz 
dla Polskiego Związku Niewidomych Okręg Warmińsko – Mazurski Zarząd Koła w Szczytnie na 
zadania: Przez Śpiew do Integracji i Rehabilitacji – kwota 600 złotych, „Widzę Lepiej – Wczesna 
Diagnoza i Leczenie Chorób Oczu” – kwota 890 złotych. 
 W głosowaniu jawnym Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził przedstawione propozycje i 
kwoty dofinansowania na realizację zadań publicznych.  
 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach – otrzymaliście państwo w materiałach 
propozycje rozdysponowania środków finansowych na realizację zadań publicznych z zakresu kultury 
sztuki oraz turystyki i promocji turystyki. ( Zestawienie w załączeniu protokółu). Zespół Konsultacyjno 
– Opiniujący niektóre z zadań zaopiniował negatywnie, nie proponując żadnych dotacji na ich 
realizację. Ja mam inne zadanie. 
 Naczelnik Wydziału Pani Agata Popielarz – Dzielińska – Zespół Opiniodawczy kierował się 
punktacją jaką każdy projekt otrzymał. Do każdego projektu jest wypełniana karta, której częścią 
składową jest kilka ważnych pozycji, żeby prawidłowo ocenić wniosek. Pierwsza część to 
doświadczenie: dotychczasowa współpraca, prawidłowe rozliczanie dotacji; następna to: celowość 
zadania, zamierzenia i uzyskane efekty; kolejna to budżet na realizację zadania. Zespół Konsultacyjny, 
aby zająć się ofertą, to ta powinna uzyskać co najmniej 50 punktów. Z wniosków jakie wpłynęły, 10 
nie otrzymało nawet tej wymaganej liczby punktów. W ubiegłym roku część oferentów nie wywiązała 
się z obowiązku sporządzenia rozliczenia. Pracownicy wydziału robili te sprawozdania. Nie 
chciałabym, aby to stało się regułą.  
 Członek Zarządu Powiatu Pan Czesław Wierzuk – niektóre instytucje, czy stowarzyszenia 
złożyły po kilka ofert. Proponuję przeanalizować jeszcze raz i ewentualnie z niektórych zadań zdjąć 
część pieniędzy.  
  Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki – zwróciłem uwagę na to, że w 
rubryce „uwag” tego zestawienia jest bardzo dużo wykazanych nieprawidłowości. Z czego to  wynika, 
czy z tego, że brak jest informacji? 
  Naczelnik Wydziału Pani Agata Popielarz – Dzielińska – proponowaliśmy, aby zrobić 
spotkanie z przedstawicielami organizacji, na którym omówione zostałyby zasady sporządzania ofert i 
sprawozdań z realizacji zadania, ale do takiego spotkania nie doszło. Do oferty powinny być załączone 
odpisy np. KRS nie starszego jak trzy miesiące, ale instrukcji większość nie czyta. Na etapie 
sporządzania wniosków tylko trzy stowarzyszenia przyszły, aby dokładnie dowiedzieć się co w ofercie 
można ująć, a czego nie.  
 Członek Zarządu Pani Lucyna Kobylińska – są to środki publiczne i uważam, że trzeba wpłynąć 
na stowarzyszenia, aby wywiązywały się z obowiązku prawidłowego sporządzania wniosków i 
rozliczania dotacji. Złożenie oświadczenia o rozliczeniu się z dotacji jest obowiązkiem organizacji. Na 
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przykład w pkt 7 zestawienia „Pasymskie spotkania z teatrem ulicznym”, zadanie nie jest 
wykonywane przez GOK, ale jest to zakupiona usługa.  
 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach – jest część imprez, nazwałbym je 
sztandarowymi, bez których jako powiat nie istniejemy. Do nich wg mnie nalezą: Dni Kultury 
Kresowej, Przegląd twórczości artystycznej i literackiej osób niepełnosprawnych, Palna wielkanocna, 
Festiwal seniorów, Śpiewamy poezję – spotkania zamkowe.  
 Członek Zarządu Powiatu Pan Czesław Wierzuk – uważam, że są to słuszne uwagi. Jeżeli 
organizacje nie wyeliminują błędów w ofertach nie powinny otrzymać dotacji.  
 W głosowaniu jawnym Zarząd Powiatu jednogłośnie zdecydował o dofinansowaniu zadań: 

1. Prezentacja dziedzictwa regionalnego – Powiatowe Dożynki Miodowe – kwota 1500 zł, 
2. Przebojem przez świat – 1000 zł, 
3. Dni Kultury Kurpiowskiej – 2000 zł, 
4. Kawanaria 2009 – 1000 zł, 
5. Przegląd twórczości artystycznej i literackiej osób niepełnosprawnych powiatu 

szczycieńskiego – 1000 zł, 
6. Palma Wielkanocna – 800 zł, 
7. Powiatowy Festiwal Seniorów – 1000 zł, 
8. Śpiewamy poezję, XXXVI ogólnopolskie spotkania zamkowe – 3000 zł, 
9. Dni Kresowe – 3900 zł, 
10. V Ogólnopolski Konkurs Piosenki im. Krzysztofa Klenczona – 15000 zł, 
11. Kolonia nad Szkwą – Spotkanie gospodyń wiejskich – 1300 zł, 
12. Magia Nocy Świętojańskiej – 1500 zł, 
13. II Mazurskie Warsztaty Gospel – 2000 zł, 
14. Powrót Juranda do Spychowa – 1500 zł, 
15. IV Otwarty Ogólnopolski Turniej Chórów o Miecz Juranda – 1500 zł, 
16. Turystyka i promocja powiatu szczycieńskiego – 39 726 zł.   

 
Ad. 5. 

Naczelnik Wydziału Pan Stefan Januszczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych w powiecie szczycieńskim w roku 2009.  
Naczelnik poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Okręgowej Izby Aptekarskiej. 
  Członek Zarządu Powiatu Pan Czesław Wierzuk – w Dźwierzutach lekarze w ośrodku 
przyjmują po południu, a apteka czynna jest tyko do godziny 15 – tej. Pacjenci nie mają gdzie kupić 
leków, muszą jeździć do Szczytna. 
 Naczelnik Wydziału Pan Stefan Januszczyk – Zarząd Powiatu nie ma prawnej możliwości, aby 
zobowiązać aptekarzy do pracy po południu.  
 Członek Zarządu Pani Lucyna Kobylińska – gospodarzem w gminie jest Wójt i to on powinien 
dbać o swój teren, powinien odpowiednio zorganizować funkcjonowanie służby zdrowia.    
 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach – wystosujemy do wszystkich wójtów pismo z 
prośbą o dostosowanie godzin pracy aptek i ośrodków zdrowia.  

W głosowaniu jawnym, jednogłośnie Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie  ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych w powiecie szczycieńskim w roku 2009. Uchwała w 
załączeniu protokółu. 
 
Ad. 6. 
 Sekretarz Powiatu Pan Ryszard Dzwonkowski przedstawił protokół sporządzony w dniu 3 
marca 2009 r. w Zarządzie Dróg Powiatowych w Szczytnie z wyceny szacunkowej: ciągnika rolniczego 
Ursus C-360 nr rej. NSZ C 598, przyczepy ciągnikowej nr rej ONP 390E, piły spalinowej. Protokół w 
załączeniu.  
 Członek Zarządu Pani Lucyna Kobylińska – jestem przeciwna zatwierdzaniu wyceny. Uważam, 
że wyceny powinien dokonać rzeczoznawca.  
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 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski – wartość księgowa tego sprzętu jest zerowa. 
Proponuje się przyjęcie przedstawionej ceny, jako ceny wywoławczej do przetargu.  
 W głosowaniu jawnym za zatwierdzeniem wyceny głosowało 4 osoby, przeciw nie było, 
wstrzymała się od głosu 1 osoba. Wycena została zatwierdzona większością głosów.  
 
Ad.7. 
 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu 
powiatu za 2008 rok.  
 Członek Zarządu Powiatu Pani Dorota Szepczyńska – czy sprawozdanie opisowe i finansowe 
do tego sprawozdania robili kierownicy jednostek? Sprawozdanie każdej jednostki jest inne, w 
zasadzie w większości jest opisane  działanie jednostek , a mało jest cyfr. Czy nie można byłoby dać 
instruktaży jak takie sprawozdanie powinno wyglądać, co zawierać. Przykładowym mogłoby być 
sprawozdanie Zespołu Szkół Nr 2 w Szczytnie.  
 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski – cyfry są przedstawione w załączniku do uchwały w 
zestawieniach tabelarycznych. Natomiast część opisowa powinna zawierać merytoryczne działania, 
ilu jest uczniów, ilu zatrudnionych nauczycieli itd.  
 Członek Zarządu Powiatu Pan Czesław Wierzuk – generalnie do wykonania budżetu i do 
przedstawionego sprawozdania uwag nie ma. Chodzi o to, aby ujednolicić sprawozdania opisowe 
poszczególnych jednostek organizacyjnych.  
 Członek Zarządu Pani Lucyna Kobylińska – sprawozdanie z wykonania powinno być 
odzwierciedleniem uchwalonego budżetu. Powinno zawierać wydatki na poszczególne zadania ( np. 
delegacje, energię elektryczną, opał, wynagrodzenia itp.), otrzymane dotacje itd., a nie dane ze 
statutu jednostki.   
 Po dyskusji i wniesieniu poprawek do sprawozdania opisowego z wykonania budżetu powiatu 
za 2008 rok Zarząd Powiatu w głosowaniu jawnym, jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie 
przedłożenia sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2008 rok. Uchwała w załączeniu 
protokółu.  
 
Ad.8. 
 Zarząd Powiatu zatwierdził protokóły z poprzednich posiedzeń.  
Ad.9. 
 Członek Zarządu Pani Lucyna Kobylińska – znalazły się dodatkowe środki finansowe na 
inwestycje zakończone, a także na ochronę bezpieczeństwa w regionie.  
  Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach – środki  przeznaczone na ochronę 
bezpieczeństwa idą głównie na OSP.  
 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski – złożyliśmy dwa wnioski o dofinansowanie  budowy 
boiska do Totalizatora.  
 Członek Zarządu Pani Lucyna Kobylińska – prawdopodobnie zwiększyło się zatrudnienie w 
Domu Pomocy Społecznej, a Pan Dyrektor Zarządowi Powiatu nie składał do zatwierdzenia  zmian do 
regulaminu organizacyjnego DPS.  
 Zarząd Powiatu postanowił  o zatwierdzeniu  zakupu materiałów budowlanych na inwestycje 
w Świętajnie i Rozogach.  
Na tym protokół zakończono.-  
Protokółowała: 
Irena Dąbrowska 
       Zarząd Powiatu: 

1. Jarosław Matłach 
2. Kazimierz Oleszkiewicz 
3. Lucyna Kobylińska 
4. Dorota Szepczyńska 
5. Czesław Wierzuk  


